
 Protokół 
z XV sesji Rady Miejskiej w Piastowie IX kadencji 

w dniu 24 kwietnia 2025 roku 
 

 
Obrady rozpoczęto w dniu 24 kwietnia 2025 roku o godz. 17:00 i zakończono tego samego dnia o godz. 19:30. 
Sesja odbyła się w sali Rady przy Al. Tysiąclecia 1. Sesji przewodniczył Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec. 

W obradach ostatecznie wzięło udział 20 radnych. Nieobecna radna Aneta Czyż-Pachołek. 
 
1. Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej w Piastowie i stwierdzenie quorum.  

 
Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec przywitał radnych, pracowników Urzędu Miejskiego, kierowników jednostek 
organizacyjnych Miasta oraz wszystkie osoby zgromadzone na sali obrad.  Stwierdził quorum i otworzył XV sesję 
Rady Miejskiej IX kadencji.    
 

Zebrani na sali obrad minutą ciszy uczcili pamięć zmarłych w ostatnich dniach: Papieża Franciszka,  Bogdana 
Karwackiego - radnego Rady Miejskiej w Piastowie w latach 1990-1998 oraz Marii Schabińskiej - wieloletniego 
Kierownika Biura Rady Miejskiej w Piastowie. 
 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie w głosowaniu (w składzie 16 radnych, nieobecni radni: Aneta Czyż-Pachołek, 
Anna Kruszewska, Marek Kubicki, Rafał Nowakowski, Małgorzata Ogórek), w brzmieniu: 
 
1. Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej w Piastowie i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Piastowie. 
4. Informacje Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy XIV i XV sesją Rady Miejskiej w Piastowie. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta Piastowa na 2025 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Piastowa  

na lata 2025-2041. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LII/359/2022 Rady Miejskiej w Piastowie z dnia 21 czerwca 2022 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu Targowiska miejskiego w Piastowie. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 
10. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Piastowie. 

 
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Piastowie. 
 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. Radni w głosowaniu przyjęli go jednogłośnie (w składzie 18 radnych, nieobecni 
radni: Aneta Czyż-Pachołek, Marek Kubicki, Rafał Nowakowski, Małgorzata Ogórek). 
 
4. Informacje Burmistrza Miasta o działaniach pomiędzy XIV i XV sesją Rady Miejskiej w Piastowie. 

Burmistrz Miasta T. Jankowski przedstawił informację o Zarządzeniach podjętych przez niego w okresie pomiędzy 
sesjami (załącznik do protokołu).   
 

Następnie Burmistrz przedstawił informacje z działań pomiędzy sesjami RM, tj.: 
„ 
1. 01 kwietnia 2025 r. ponownie wystawiliśmy dodatkowe sanitariaty TOI TOI w przestrzeni miejskiej.  

Ich lokalizacje to: 
 

 Teren przy Willi Millera, ul. Bohaterów Wolności 23. 
 Parking przy dworcu PKP od ul. Dworcowej.  
 W Parku Niepodległości obok poczty. 
 W Parku przy ul. Sowińskiego. 
 W Parku im. Marii Stypułkowskiej - Chojeckiej „Kamy”. 

Serwis odbywa się dwa razy w tygodniu.  
2. 02 kwietnia 2025 r. z okazji „Międzynarodowego Dnia Książki dla Dzieci” Burmistrz Miasta Piastowa razem  

z Przewodniczącą Komisji Skarg Wniosków i Petycji Panią Martą Ogórek-Popiel oraz Przewodniczącą Komisji 
Oświaty Panią Magdaleną Wdowińską-Schabek wspólnie odczytali bajki dla najmłodszych. Dziękujemy 
Miejskiej Bibliotece Publicznej w Piastowie za organizację tego fantastycznego spotkania oraz wszystkim, którzy 
dołączyli, by wspólnie promować czytelnictwo wśród dzieci. Mamy nadzieję, że to dopiero początek wspólnych 
czytelniczych spotkań. 
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3. 05 kwietnia 2025 r. Maja Schabek uczennica klasy 4a ze Szkoły Podstawowej nr 1 w Piastowie, zdobyła 
brązowy medal podczas Mistrzostw Polski World Artistic Dance Federation. Gratulujemy i trzymamy kciuki  
za kolejne sukcesy. 

4. 05 kwietnia 2025 r. Zoja Życińska, uczennica klasy 7b ze Szkoły Podstawowej nr 1 w Piastowie, zdobyła dwa 
brązowe medale na Mistrzostwach Województwa Mazowieckiego w Karate Tradycyjnym. Serdecznie 
gratulujemy i trzymamy kciuki za kolejne sukcesy. 

5. 05 kwietnia 2025 r. odbył się odbył się 39. Rajd Szlakiem Naszej Historii. Powiat zamienił się w trasę pełną 
przygód i dobrej zabawy. Młodsi i starsi uczestnicy świetnie dali sobie radę – było dużo śmiechu, współpracy  
i ciekawych wyzwań na trasie. Z tej okazji Burmistrz Piastowa wraz z Zastępcą Burmistrza Panią Barbarą 
Dudzik-Szelągowską w siedzibie ZHP Piastów wręczył uczestnikom dyplomy i nagrody w podziękowaniu za ich 
zaangażowanie i aktywny udział w rajdzie. Serdeczne gratulacje dla wszystkich uczestników. Dziękujemy 
organizatorom za doskonałą organizację i kontynuowanie tej pięknej tradycji. 

6. W dniu 9 kwietnia bieżącego roku, w związku z kończącymi się kadencjami, odbyły się konkursy na stanowiska 
dyrektorów szkół: SP4 i LO. Z radością informuję, że: Pani Anna Borecka została wybrana na stanowisko 
dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 im. Bohaterów spod Darnicy, a Pani Hanna Babikowska na stanowisko 
dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Adama Mickiewicza z Oddziałami Dwujęzycznymi. Nowa kadencja 
rozpocznie się we wrześniu 2025 roku i potrwa 5 lat. Serdecznie gratuluję Paniom wygranych konkursów  
oraz życzę wielu sukcesów, satysfakcji z pracy i dalszego rozwoju kierowanych placówek. 

7. 09 kwietnia 2025 r. w miejscowości Kamion dwie uczennice Szkoły Podstawowej nr 4 wzięły udział  
w międzypowiatowych biegach przełajowych. Reprezentantki Szkoły Podstawowej nr 4 zaprezentowały się 
bardzo dobrze: Emilka Rzepka zajęła 4 miejsce w klasach 6, Zosia Jackiewicz zajęła ósme miejsce w klasach 
8. Wyniki te spowodowały awans do finału wojewódzkiego w biegach przełajowych w Kamionie, który odbędzie 
się 25.04.2025 r. Ogromne gratulacje dla dziewcząt oraz nauczycieli Wychowania Fizycznego. 

8. 10 kwietna 2025 r. zakończyliśmy konsultacje społeczne w sprawie projektu ul. Sosnowej, nie wpłynęły  
od Mieszkańców żadne uwagi, dlatego pracujemy nad projektem zgodnie z pierwotnymi założeniami. Bardzo 
dziękuję Wydziałowi Inwestycji, Rozwoju i Drogownictwa za sprawne działanie w powyższym zakresie. 

9. 10 kwietnia 2025 r. w Szkole Podstawowej nr 1 odbył się koncert charytatywny pod patronatem Burmistrza 
Miasta Piastowa dla 6 miesięcznego Julianka, który zmaga się z wrodzonymi wadami rozwojowymi zastawki 
pnia płucnego, zastawki mitralnej i trójdzielnej. Zebrane pieniądze pozwolą za wykonanie operacji w Szwajcarii.  
Bardzo dziękuję wszystkim zaangażowanym w przygotowanie tego wyjątkowego i wzruszającego koncertu. 
Dziękuję wszystkim, którzy wsparli leczenie naszego małego wojownika. 

10. 10 kwietnia 2025 r. odbyła się Uroczysta Gala Powiatowa „Perły Mazowsza”. Perły Mazowsza to prestiżowe 
wydarzenie nagradza osoby i inicjatywy, które wyróżniają się swoją aktywnością na mapie Mazowsza. W gronie 
laureatów miasta Piastowa znaleźli się: 

• Perła Aktywności Społecznej – Stowarzyszenie Kobiet Aktywnych ONA. 
• Perła Kultury – Teatr Rodziców. 
• Perła Przedsiębiorczości – Jowita Sobczyk – Sala Zabaw Kangurek. 
• Perła Sportu – MKS Piast Piastów. 
• Perła Turystyki – Muzeum Miasta Piastowa. 
Serdecznie gratulujemy i dziękujemy za wkład, zaangażowanie na rzecz promocji naszej lokalnej działalności. 
11. 11 kwietnia 2025 r. w piastowskiej Świetlicy Środowiskowo-Integracyjnej odbyło się spotkanie Zespołu 

powołanych specjalistów dokonujących diagnozy potrzeb i potencjału mieszkańców Miasta. W spotkaniu wziął 
udział między innymi: Pan Artur Świercz Pełnomocnik Zarządu Województwa Mazowieckiego do spraw Osób 
Niepełnosprawnych i Pani Katarzyna Wiśniewska Dyrektorka Zespołu Ośrodków Wsparcia w Piastowie,  którzy 
będą wspierać działania Zespołu swoją wiedzą w zakresie utworzenia wieloaspektowej diagnozy potrzeb  
i potencjału mieszkańców Miasta Piastowa. Do prac Zespołu zostali wydelegowani pracownicy piastowskich 
instytucji zajmujący się na co dzień spektrum zagadnień z zakresu rozwiązywania problemów społecznych. 
Prace Zespołu podlegają nadzorowi Zastępcy Burmistrza Miasta Piastowa – Pani Urszuli Skrzypczak. Bardzo 
dziękuję Pani Burmistrz za ciężką pracę i podjęte działania w tym zakresie. 

12. 13 kwietnia 2025 r. na stadionie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Piastowie odbył się drugi bieg (bieg 
w piżamach) w ramach nowego cyklu pod nazwą „Zamelduj się w Piastowie”. Tegoroczny cykl piastowskich 
biegów nawiązuje do nowego programu „Karty Mieszkańca Piastowa”. Mieszkańcy Piastowa startujący  
w zawadach, podsiadający nową Kartę Mieszkańca mogą liczyć na dodatkowe nagrody i upominki. Gratuluję 
wszystkim sportowcom kondycji i dziękuję za udział w zawodach. Dziękuję Pani Kierownik MOSiR za sprawne 
przygotowanie wydarzenia. 

13. 14 kwietnia 2025 r. mieliśmy przyjemność gościć w urzędzie panią Prezes Grażynę Mądrych z Fundacji im. 
Bogny Sokorskiej. Podczas inspirującego spotkania omówiliśmy między innymi artystyczne wydarzenia, które 
wzbogacą koncerty muzyczne w naszym mieście. Dziękujemy pani Grażynie Mądrych za owocną współpracę  
i cenne pomysły.  

14. 16 kwietnia 2025 r., w Miejskiej Bibliotece Publicznej odbyło się spotkanie dotyczące omówienia Porozumienia 
o współpracy pomiędzy Gminą Piastów a Mazowieckim Centrum Polityki Społecznej. Miasto Piastów 
reprezentowali: Burmistrz Miasta Piastowa, Zastępca Burmistrza Pani Urszula Skrzypczak. Anna Kaczyńska  
z zespołu Funduszy Zewnętrznych, Joanna Stępniewska - Zastępca Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. Ze strony Mazowieckiego Centrum Pomocy Społecznej w spotkaniu uczestniczyły: Magdalena 
Kozak – Wydział Usług Społecznych, Agnieszka Salwa – Wydział Ekonomii Społecznej. Spotkanie było ważnym 
krokiem w kierunku zacieśnienia współpracy i rozwoju nowoczesnych, dostępnych usług społecznych w naszej 
gminie. 
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15. 18 kwietnia 2025 r. przedszkolaki z Przedszkola Miejskiego nr 2 w ramach projektu ,,Piękna nasza Polska cała” 
objętego honorowym patronatem Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, zrealizowały finałowe 
wydarzenie pod nazwą ,,Zielona Niepodległa”. Najmłodsi mieszkańcy w obecności Władz Miasta Piastowa  
i p. Grażyny Mądroch - Prezesa Fundacji im. Bogny Sokorskiej, przy obelisku Bogny i Jerzego Sokorskich 
posadzili dwie piękne tuje. Celem projektu realizowanego w Przedszkolu nr 2 było kształtowanie postaw 
patriotyzmu, poszanowania kultury i tradycji. 

16. W dniach 16 -18 kwietnia 2025 r. zostały uruchomione dwie tężnie na ternie naszego Miasta. Zapraszam 
wszystkich Mieszkańców do korzystania i miłego wypoczynku.  

17. Rozstrzygnęliśmy konkurs na najpiękniejszą pisankę wielkanocną. Serdecznie gratulujemy zwycięzcom. 
Wszystkim uczestnikom dziękujemy za udział i za to, że wnieśliście do Piastowa tyle koloru i radości. 

18. Zakończyliśmy konsultacje społeczne w sprawie poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych  
na ul. Józefa Sowińskiego. Mieszkańcy Piastowa oddali swoje głosy w udostępnionej na stronie internetowej 
Miasta Piastowa ankiecie dotyczącej sposobu poprawy bezpieczeństwa na dwóch przejściach dla pieszych 
przez ulicę Józefa Sowińskiego na odcinku od ul. Józefa Sułkowskiego do ul. Michała Kleofasa Ogińskiego, 
wyniki ankiety: 
- Wybudowanie progów zwalniających -121 głosów. 
- Doświetlenie przejść za pomocą słupów oświetlenia przejść dla pieszych – 157 głosów. 
- Aktywne znaczniki drogowe – tzw. „kocie oczka”, montowane w asfalcie - 22 głosy. 

Doświetlenie przejść dla pieszych za pomocą słupów oświetlenia będzie zrealizowane po zabezpieczeniu  
przez Radę Miejską odpowiednich środków finansowych w budżecie Miasta Piastowa koszt szacujemy na około  
80 tys. zł. 
19. W projekcie uchwały budżetowej przeznaczamy dodatkowe 84 738, 68 zł z przeznaczeniem na sporządzenie 

dokumentacji geodezyjnej w celu regulacji własności dróg gminnych (m. in. ul. Edwarda Słońskiego, Kujawskiej 
oraz ul. Kopernika jako przedłużenie ul. Kujawskiej). To już ponad 120 000 zł., które w tym roku przeznaczamy 
na regulację stanu własności dróg w księgach wieczystych. Wcześniej podpisaliśmy umowy o działo  
na ul. Henryka Siemiradzkiego oraz Maurycego Mochnackiego.  

20. 22 kwietnia 2025 r. po wykonaniu nakładki asfaltowej w ul. Karłowicza od ul. Warszawskiej do ul. Wieniawskiego 
oraz na łączniku pomiędzy ul. M. Skłodowskiej-Curie i ul. Moniuszki rozpoczęliśmy wykonywanie trzeciej w tym 
roku nakładki asfaltowej na ul. Powstańców Warszawy pomiędzy ul. Warszawską a Al. Krakowską, koszt ponad 
110 tys. zł. 

21. 22 kwietnia 2025 r. wyremontowaliśmy gruntowy odcinek ul. Kościuszki poprzez wykonanie nowej nawierzchni 
z kruszywa kamiennego wraz z jej wyprofilowaniem i zagęszczeniem, koszt ponad 24 tys. zł. (postulat Moniki 
Kwatek) wykonaliśmy również naprawy bitumiczne w ul. Podstawowej, koszt ponad 13 tys. zł. 

22. 23 kwietnia 2025 r. podpisałem umowę z wykonawcą na gruntowną przebudowę ul. Józefa Brandta  
oraz ul. Kazimierza Przerwy-Tetmajera. Wartość budowy ul. Brandta to 861.136,46 zł, zadanie uzyskało 
dofinansowanie od Marszałka Województwa Mazowieckiego w ramach wsparcia działań ważnych  
dla równomiernego rozwoju województwa mazowieckiego. Wartość budowy ul. Kazimierza Przerwy-Tetmajera 
to 1.054.349,48 zł., zadanie dostało dofinansowanie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2025 
r. Całkowita kwota tych dwóch zadań to: 1 915 485, 94 zł. 

23. Trwa pozimowe sprzątanie dróg, zamiecione drogi gminne: Al. Krakowska, Hallera, Orła Białego, Lelewela, 
Toruńska, Ożarowska, Staszica, Al. Wojska Polskiego, Kostki, Lwowska, Małachowskiego, Ogińskiego, 
Poniatowskiego, Północna, Skargi, Słowiańska, Sowińskiego, Bohaterów Wolności, Dąbrowskiego, 
Poniatowskiego, Skorupki, Sobieskiego, Wieniawskiego, Wysockiego, Bema, Barcewicza, Kościuszki, Maczka, 
Okrzei, Emilii Plater, Powstańców Warszawy, Prądzyńskiego, Pułaskiego, Skłodowskiej-Currie, Traugutta, 
Wybickiego, Wysockiego, Zamiecione drogi powiatowe: Warszawska od Ursusa do Ronda, Aleja Tysiąclecia, 
Wiadukt, (W trakcie 23.04) Warszawska od ronda do Pruszkowa, Piłsudskiego, Bohaterów Wolności, Lisa Kuli. 

24. Trwa wymiana zniszczonych słupów oświetleniowych przy ul. Traugutta i ul. Piłsudskiego przy Szkole 
Podstawowej nr 5.  Przygotowywana jest dokumentacja do postępowania na wyłonienie Wykonawcy projektu 
wymiany opraw na LEDowe i szaf oświetleniowych na terenie Miasta.  
 
Kontynuujemy remonty mieszkań komunalnych, w tym na ul. Lwowskiej 16.  
Bardzo Dziękuję Pani Burmistrz Barbarze Dudzik-Szelągowskiej oraz Wydziałowi Utrzymania Miasta za ciężką 
pracę każdego dnia i sprawne działanie. 

 
25. Z dumą informujemy, że drużyna naszego Liceum zwyciężyła w Finałach Międzypowiatowych w Międzyborowie, 

zdobywając awans do Mistrzostw Województwa. Gratulacje dla całej drużyny oraz trenera Tomasza 
Lukowskiego za doskonałe przygotowanie zespołu. Każdy zawodnik miał swój wkład w ten sukces – dziękujemy 
za Wasze zaangażowanie i świetną grę. 

26. Gratuluję znakomitych osiągnięć utalentowanym tancerzom z grupy tanecznej  Vulcan Piastów, którzy 21 marca 
wzięli udział w Mistrzostwach Polski oraz 22 marca w Power Dance Cup 2025 w Koninie. Informacje o wynikach 
i osiągnięciach naszych tancerzy znajdziecie Państwo w mediach społecznościowych Miasta Piastów. 

27. W Miejskim Ośrodku Kultury odbył się pierwszy etap Międzynarodowego Konkursu Wokalnego im. Stanisława 
Jopka, konkurs rozpoczął się w październiku 2024 r. W całej Polsce zaplanowano przesłuchania  
w 49 miejscowościach, w tym w Piastowie, gdzie Miejski Ośrodek Kultury gościł 45 uczestników. To jedno  
z najwyższych zgłoszeń w kraju, co czyni Piastów jednym z najliczniejszych ośrodków regionalnych konkursu. 
Konkurs podzielony był na cztery kategorie wiekowe: 8–13 lat, 14–19 lat, 20–25 lat oraz 26+. Uczestnicy 
rywalizują o nagrody pieniężne oraz możliwość występu z Zespołem Pieśni i Tańca „Mazowsze” podczas 
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koncertu finałowego. Dodatkowo przewidziano trzymiesięczny staż artystyczny i zaproszenie do współpracy  
w chórze zespołu. Bardzo dziękuję Pani Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Piastowie za inicjatywę i nowe 
pomysły związane z kulturą oraz wizerunkiem naszego miasta. 

28. Gratulacje dla młodych talentów ze Szkoły Podstawowej nr 5 w Piastowie.   W tegorocznej, VI edycji 
Ogólnopolskiego Konkursu Matematyczno-Informatycznego InstaLogik 2024/2025 aż 7 uczniów Szkoły 
Podstawowej nr 5 im. Zbigniewa Gęsickiego „Juno” w Piastowie zdobyło tytuły laureatów i finalistów. 
Laureaci: 

 
- Adrian Korzecniecki – II miejsce 
- Anna Jankiewicz – III miejsce 
- Cezary Chmielecki – III miejsce 

 
Finaliści na szczeblu ogólnopolskim: 
 

- Franciszek Borowski 
- Wojciech Wolak 
- Weronika Żukowska 
- Antoni Wilkutowski 

 
Serdecznie gratulujemy wszystkim nagrodzonym oraz ich nauczycielom i rodzicom, życzymy dalszych sukcesów. 
 
29. Drodzy Mieszkańcy, W związku z awarią ujęcia wody oligoceńskiej przy ul. Popiełuszki, obiekt zostaje czasowo 

zamknięty. Zapraszamy do ujęcia wody oligoceńskiej w drugim punkcie przy ulicy Wysockiego. Czeka nas 
podobny remont jak w przypadku ujęcia wody przy ul. Wysockiego. Za utrudnienia przepraszamy. 

30. Bardzo dziękuję Przewodniczącej Komisji Oświaty oraz Gospodarstwu Ogrodniczemu przy ul. Złotej Jesieni  
za dostarczenie do wszystkich placówek oświatowych bratków, to piękny wiosenny akcent, dziękuję również 
Zastępcy Burmistrza Pani Barbarze Dudzik-Szelągowskiej za posadzenie bratków wokół obeliska pamięci 
Bogny i Jerzego Sokorskich (honorowych obywateli Miasta Piastowa) w Parku im. Bogny i Jerzego Sokorskich. 

31. Mamy Mistrzynię Polski z Piastowa. Z ogromną dumą informujemy, że Amelia Bartoszewicz, uczennica Szkoła 
Podstawowa nr 5 im. Zbigniewa Gęsickiego „Juno” w Piastowie, zdobyła trzy tytuły Mistrzyni Polski podczas 
Krajowych Mistrzostw Polski, które odbyły się 21–22 marca w Koninie!  

Amelia zdobyła aż 3 tytuły Mistrzyni Polski: 
1. miejsce – Disco Dance solo junior. 
1. miejsce – Disco Slow solo junior. 
1. miejsce – Disco Dance duet junior (w duecie z Julią Kaczmarek). 
Dzięki tym wynikom została powołana do Kadry Polski i już niedługo będzie reprezentować nasz kraj na arenie 
międzynarodowej podczas Mistrzostw Świata i Europy. Gratulujemy  
i trzymamy kciuki za dalsze sukcesy. 
32. Otrzymaliśmy wsparcie finansowe dla placówek oświatowych w ramach Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa 2.0. Przedszkole Miejskie Nr 1, Przedszkole Miejskie Nr 3, Szkoła Podstawowa Nr 1 oraz Szkoła 
Podstawowa Nr 3 otrzymały wsparcie finansowe w ramach realizacji Priorytetu 3 „Narodowego Programu 
Rozwoju Czytelnictwa 2.0” na rok 2025. Przedszkola otrzymały dotacje w wysokości 3 000 zł, natomiast szkoły 
podstawowe – 12 000 zł. Środki te zostaną przeznaczone m.in. na: 
- zakup nowości wydawniczych do bibliotek, 
- doposażenie przestrzeni bibliotecznych, 
- organizację wydarzeń promujących czytelnictwo, takich jak spotkania autorskie, konkursy czy wystawy. 

To doskonała okazja do rozwijania pasji czytelniczych wśród najmłodszych oraz wzmacniania roli biblioteki jako 
centrum kultury i edukacji w każdej placówce. 
33. Przedszkole Nr 3 pozyskało grant ,, Rosnę z matematyką” na kwotę blisko 5000 zł. w ramach działań 

edukacyjnych prowadzonych przez Fundację mBanku. Ze środków Fundacji mBanku w ramach programu 
Rosnę z matematyką’’, przedszkole zakupiło pomoce dydaktyczne do zajęć matematycznych i zostało 
przeprowadzonych 10 godzin zajęć matematycznych z dziećmi uzdolnionymi matematycznie i dla dzieci  
z deficytami rozwojowymi. 

34. W ramach środków z Krajowego Funduszu Szkoleniowego Przedszkole Miejskie Nr 3 w Piastowie otrzymało 
kwotę 11 200 zł na sfinansowanie kształcenia ustawicznego nauczycieli wychowania przedszkolnego. Kwota  
w całości zostanie przeznaczona na szkolenia z tytułu „Praca z Pedagogiką Freblowską w edukacji 
przedszkolnej. 

35. dzieci 5 - letnie z przedszkola nr 3 przystąpiły do programu edukacyjnego MegaMisja dla przedszkoli w ramach 
działań edukacyjnych prowadzonych przez Fundację ORANGE. Program ma wzmacniać kompetencje 
społeczne przedszkolaków - rozwija umiejętność współpracy, kulturę dyskusji, ćwiczy empatię, uważność  
na emocje swoje i innych, a także krytyczne myślenie. Gratuluję Dyrekcji Przedszkola niezwykłej kreatywności 
w pozyskiwaniu funduszy zewnętrznych kierowanych na rozwój przedszkolaków i kadry pedagogicznej. 

36. W Przedszkolu Miejskim Nr1 -  organizowano  Międzyprzedszkolny  Konkurs  Recytatorski, w którym wzięło 
udział 29 przedszkolaków ze wszystkich piastowskich przedszkoli. Wszyscy uczestnicy byli zwycięzcami! 
Gratuluję. 

37. Rekrutacja na rok szkolny 2025/2026 Komisje rekrutacyjne zakończyły nabory i ,,wywiesiły” listy kandydatów 
przyjętych i kandydatów nieprzyjętych do 1 klas piastowskich szkół podstawowych. Łącznie przyjęliśmy ok 250 
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dzieci. W roku szkolnym 2025/2026 planujemy otworzyć 12 klas pierwszych, w tym 6 klas integracyjnych. 
Do piastowskich przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych przyjęliśmy łącznie 379 
dzieci podzielonych na 15 oddziałów. Rekrutacja uzupełniająca rozpoczyna się 5 maja od godz. 13:00  
do Przedszkola Miejskiego Nr 1, Nr 2 oraz Nr 4.  

38. W dnIU 22 kwietnia 2025 r. został podpisany list intencyjny potwierdzający gotowość udziału w projekcie pn. 
„Młodzież dla zrównoważonej demokracji” (Youth for Sustainable Democracy). Celem projektu jest wspieranie 
świadomego i aktywnego uczestnictwa młodych ludzi w procesach demokratycznych na szczeblu samorządu 
lokalnego. Projekt będzie realizowany z centrum edukacji obywatelskiej w partnerstwie z Rumunią, Estonią  
i Chorwacją. 

39. Do nowego programu Karty Mieszkańca Piastowa na dzień 24 kwietnia 2025 r. dołączyło 31 przedsiębiorców, 
w przypadku Mieszkańców 503 osoby rozpoczęło procedurę posiadania nowej karty mieszkańca i z tych 503 
osób 280 ma kartę już aktywną. Zapraszamy kolejnych przedsiębiorców oraz Mieszkańców, aby dołączyli  
do nowego programu Karty Mieszkańca Piastowa.  

40. Poprzedni wniosek o dofinansowanie odwodnienia Willi Millera nie uzyskał akceptacji, w związku z tym 
złożyliśmy kolejny wniosek o dofinansowanie odwodnienie Willi Mullera do Fundacji PGNiG. 

Instytucja dofinansowująca: Fundacja PGNiG im. Ignacego Łukasiewicza. 
Zadanie: Prace remontowe w zabytkowej willi Mullera w Piastowie. 
Termin realizacji: do 31 grudnia 2025. 
Wnioskowane dofinansowanie: 300 000 zł (80%). 
Środki własne: 78 457 zł. 
Łączna wartość zadania: 378 457 zł.  
Wniosek złożony: 24 kwietnia 2025 r.”. 
 
Następnie Burmistrz Miasta T. Jankowski poinformował, że pomiędzy sesjami  radna E. Stokowska złożyła wniosek 
w sprawie zmiany organizacji ruchu w ulicy Karłowicza. Burmistrz podał, że w dniu dzisiejszym podpisał zmianę 
organizacji ruchu, która niezwłocznie zostanie przekazana do starostwa powiatowego celem zaopiniowania.  
Podał, dalej, że Mirosław Ganiec złożył petycję w sprawie zmiany organizacji ruchu w alei Wojska Polskiego  
na skrzyżowaniu z ulicą Toruńską oraz w alei Krakowskiej na skrzyżowaniu z ulicą Toruńską, aby postawić znak  
F-6 i F-12; na końcu Wojska Polskiego na skrzyżowaniu z ulicą J. Sowińskiego - znak F-13; w alei Krakowskiej - 
F-12 i F-13 na skrzyżowaniu alei Krakowskiej z ulicą Toruńską. Opracowanie trwa.  
Ws. poprawy bezpieczeństwa ruchu na ulicy St. Noakowskiego, o co na poprzedniej sesji wnosiła radna M. Ziółek 
Burmistrz poinformował, że również w dniu dzisiejszym podpisał przygotowaną organizację ruchu na wybudowanie 
trzech progów zwalniających i ta organizacja również niezwłocznie zostanie przekazana do starostwa z prośbą  
o zaopiniowanie. Ws. zgłoszenia radnej M. Ziółęk o zwrócenie się do właściciela prywatnej części targowiska  
z prośbą o wysprzątanie tego miejsca, Burmistrz podał, że UM wysłał takie pismo do ww. osoby.  
Ws. prośby radnej M. Woźniak o zamontowanie lustra na skrzyżowaniu ulicy Warszawskiej i A. Grottgera  
oraz ewentualną sygnalizację, poinformował, że w dniu 28 marca br. UM wystąpił do zarządu powiatu 
pruszkowskiego z prośbą o ustawienia tam lustra. To lustro już stoi. Poproszono też o udzielenie informacji na 
temat możliwości budowy sygnalizacji świetlnej w tym miejscu. Czekamy na odpowiedź – podał Burmistrz. 
 
Dalej ws. pytania radnego K. Smolagi o sygnalizację świetlną w ulicy Dworcowej przy Szkole Podstawowej nr 1 
Burmistrz wyjaśnił, na chwilę obecną powiat proceduje zmianę stałej organizacji ruchu. Mają się tam pojawić progi 
zwalniające. Wówczas ta sygnalizacja świetlna również zostanie zmieniona – wyjaśnił. 
 
Ws. zgłoszenia radnej Z. Czekaj dot. zapadnięcia się jezdni na skrzyżowaniu ulic H. Wieniawskiego i St. Moniuszki 
Burmistrz podał, że zostało to zgłoszone do MPWiK. W odpowiedzi MPWiK wyjaśniło, że kontrola szczelności 
kanału sanitarnego nie wykazała żadnych nieprawidłowości. Sytuacja jest na bieżąco monitorowana przez WIRiD 
UM – dodał.  
 
Ws. pytań radnej M. Kwatek dot. przebudowy ulicy J. Piłsudskiego Burmistrz poinformował, że sprawdził, czy UM 
w ostatnich latach w jakiś sposób występował do starostwa i czy opiniował w jakiś sposób projekt przebudowy ulicy 
J. Piłsudskiego. Podał, że dysponuje pismem do zarządu powiatu pruszkowskiego z dnia 18 lipca 2022 roku, 
podpisanym przez ówczesną Z-cę Burmistrza Piastowa, że Burmistrz Miasta Piastowa opiniuje pozytywnie 
proponowany przebieg drogi dla inwestycji drogowej rozbudowa drogi Powiatowej nr 4118W ulica Piłsudskiego  
w Piastowie od skrzyżowania z ulicą Lisa Kuli oraz ulicą Bohaterów Wolności w Piastowie do skrzyżowania z ulicą 
Warszawską w Piastowie. Burmistrz dodał, że poprosił również naczelnika WIRiD UM, aby zwrócił się z zapytaniem 
do wydziału inwestycji i drogownictwa starostwa, czy jakiekolwiek sugestie z piastowskiego urzędu zostały złożone, 
kiedy starostwo było na etapie projektowania tej ulicy. Informacja ze starostwa jest taka, że żadne konstruktywne 
wnioski ani sugestie ze strony miasta Piastowa nie zostały złożone - przekazał Burmistrz. Mówił dalej, że w tej 
sprawie również wypowiedział się projektant tej drogi. Przesłał on informację, że w sprawie projektu ulicy  
J. Piłsudskiego w Piastowie odbyły się dwa spotkania z władzami miasta Piastowa. Pierwsze spotkanie starosty  
w chwili rozpoczęcia prac projektowych, dotyczące informacji o wykonywanym projekcie ulicy Lisa Kuli w zakresie 
odwodnienia było spotkaniem informacyjnym i nie podjęto żadnych ustaleń dotyczących naszego projektu. Drugie 
spotkanie z mieszkańcami Piastowa i władzami Piastowa zorganizowane zostało przez władze Piastowa. Spotkanie 
dotyczyło przedstawienia przez biuro wykonawcze projektu rozbudowy ulicy J. Piłsudskiego. Spotkanie było 
informacyjne i nie podjęto działań, ani ustaleń dotyczących tego zadania. Burmistrz T. Jankowski wyjaśnił,  
że mówi o tym teraz dlatego, ponieważ w tej chwili starostwo powiatowe otrzymało rządowego funduszu rozwoju 
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dróg 18 mln zł na wykonanie projektu takiego, który był. Dodał, że to nie jest w tej chwili moment, kiedy można 
cokolwiek zmienić, ponieważ jeżeli się otrzymuje się 18 mln zł dofinansowania z rządowego funduszu rozwoju dróg, 
to musi być to wykonanie zgodne z projektem. Inaczej mogą być tego jakieś nieprzyjemne konsekwencje. Burmistrz 
podał, że mieszkańcy zgłaszali uwagi dotyczące ochrony środowiska do starostwa, natomiast z UM wtedy, kiedy 
był na to czas, nie wpłynęły żadne sugestie co do zmiany projektu zaproponowanego przez starostę. 
 
Dalej Burmistrz T. Jankowski zaprosił zebranych na Dni Piastowa, które zaplanowano na 9-11 maja br.  
 
Następnie Sekretarz Miasta A. Szlapa przedstawił bieżące informacje na temat wyborów prezydenckich, które 
odbędą się 18 maja 2025 r.   
 
Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec podziękował Burmistrzowi za transparentne i rzetelne podzielenie się 

informacjami o działaniach Burmistrza i UM. Dodał, że to bardzo ważne dla radnych i mieszkańców.  

Radny K. Smolaga podał, że po zakończeniu sesji Rady Miejskiej w dniu 25 marca br. radni otrzymali adresowane 

do nich imiennie koperty z listem Rafała Trzaskowskiego kandydata na urząd prezydenta RP, mające charakter 

propagandowo-wyborczy. Mówił dalej, że gdyby radni dostaliby ten list prywatnie czy na maila radnego,  

ale bezpośrednio od nadawcy, to nie byłoby w tym żadnego problemu, ale kolportaż tego typu listów  

za pośrednictwem Biura Rady jest złamaniem art. 108 Kodeksu Wyborczego. Radny K. Smolaga przedstawił,  

że Klub radnych Prawa i Sprawiedliwości stanowczo protestuje przeciwko takim praktykom i uważa to nie tylko  

za amoralne i skandaliczne, ale jest też złamaniem obowiązującego prawa, zwłaszcza w przypadku kandydata  

na najwyższy urząd w państwie. 

Dalej radny K. Smolga poprosił o uszczegółowienie ws. Zarządzenia Burmistrza nr 89/2025 dot. planowania 

organizacji i funkcjonowania na terenie Miasta Piastowa Zespołu Zastępczych Miejsc Szpitalnych Nr 1. 

W sprawie ww. kopert rozdanych radnym  Burmistrz Miasta T. Jankowski odpowiedział, że w tej kwestii odpisywał 

już na interpelację radnego Grzegorza Szuplewskiego. W BIP-ie tę odpowiedź można przeczytać. Dodał, że jeżeli 

ktoś uważa, iż został złamany art. 108 Kodeksu Wyborczego, to może złożyć pismo do sądu. Wyjaśnił, że o tym,  

iż takie listy wpłynęły, dowiedział się w dniu sesji. Następnie uzyskał od pracowników UM informacje, że zostały 

one odebrane z Poczty, dostarczone do Biura Rady i po sesji rozdane radnym. Dodał, że nie widzi tu agitacji 

wyborczej i złamania art. 108 Kodeksu Wyborczego.      

W sprawie Zarządzenia nr 89/2025 Burmistrz wyjaśnił, że Wojewoda Mazowiecki zarządził, aby na terenie Powiatu 

Pruszkowskiego utworzyć około 890 dodatkowych miejsc szpitalnych w okresie mobilizacji na czas wojny.  

Na Piastów przypadło 150 miejsc. Treść tego zarządzenia nie została opublikowana w Biuletynie Informacji 

Publicznej, gdyż powinna być to objęta poufnością. 

Następnie w sprawie przekazania po sesji w dniu 25 marca br. radnym kopert z materiałem wyborczym jednego  

z kandydatów na urząd prezydenta RP wyjaśnienia złożyła A. Ponder Kierownik Biura Rady. Podała, że to ona 

odpowiada za tę sytuację. Powiedziała, że rozdając te koperty, nie było jej zamiarem prowadzenie żadnej agitacji 

wyborczej, tylko przekazaniem listów do ich adresatów. Podała, że wcześniej nie otwierała tych kopert i nie 

wiedziała, co zawierają. Koperty te były oznaczone imiennie do każdego radnego i do Biura Rady trafiły  

za pośrednictwem Poczty Polskiej. Podkreśliła na koniec, że żaden z jej przełożonych nie zlecił jej kolportażu ww. 

listów.  

Radny G. Szuplewski powiedział, że obojętne, czy świadomie lub nieświadomie, ale doszło do faktu, gdzie była 

prowadzona kampania wyborczo-propagandowa w obiekcie urzędowym i jest to sytuacja, o której mówi art. 108 

Kodeksu Wyborczego. 

Radni dalej dyskutowali w ww. sprawie. Dokładny jej przebieg jest na nagraniu z XIV sesji pod linkiem:  

https://esesja.tv/transmisja/67496/xv-sesja-rady-w-dniu-czwartek-24-kwietnia-2025-cz2.htm 

(0:53 godzina nagrania) 

Radna M. Kwatek podziękowała w imieniu swoim i mieszkańców za tymczasową poprawę nawierzchni  

ul. T. Kościuszki. Dalej pytała ws. planowanej przez powiat pruszkowski przebudowy al. J. Piłsudskiego. Pytała,  

czy zgoda ze strony władz miasta Piastowa dotyczyła pierwszego projektu, kiedy ścieżka rowerowa była 

zaplanowana po tej stronie drogi, gdzie się znajduje willa Millera, czy zmienionego projektu? 

Burmistrz Miasta T. Jankowski odpowiedział, że nie wiedział, iż są dwa projekty, a opinia pozytywna, którą wydał 

UM jest z 2022 roku. Przypomniał, że było spotkanie mieszkańców Piastowa z projektantem, który poinformował, 

że po tym spotkaniu żadnych sugestii ze strony miasta nie było. 
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Radna M. Kwatek wyjaśniła, że to spotkanie z projektantem dotyczyło projektu, w którym ścieżka rowerowa idzie 

po stronie przeciwnej niż Willa Millera. Po tym spotkaniu mieszkańcy napisali stosowne pisma do powiatu 

pruszkowskiego i prosili o informacje i wyjaśnienia, bo wcześniej nie mieli wiedzy o tym projekcie i o tym, że będzie 

taka droga i taka ścieżka rowerowa, tylko zostali poinformowani, że projekt już został przegłosowany i wchodzi  

w życie i już dostali informacje, że będą wypłacone odszkodowania. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Miasta Piastowa na 2025 rok 

Skarbnik Miasta G. Wójcik przedstawiła zmiany w budżecie miasta na 2025 rok (opisane w uzasadnieniu  

do uchwały). 

Radna M. Ziółek poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienie zmniejszenia planu wydatków bieżących w dziale 851 

rozdz. 85195 o kwotę 103.640,00 zł, zaplanowanych na opracowanie miejskiego programu w zakresie lokalnej 

polityki zdrowotnej. 

Skarbnik Miasta G. Wójcik podała, że te środki były zaplanowane pierwotnie w budżecie miasta, aby później 

przeznaczyć te środki, np. na pielęgniarki w przedszkolach miejskich czy innych placówkach, czy na różne usługi 

lub badania dla mieszkańców. Jednak najpierw należy opracować programu polityki zdrowotnej. Procedura jego 

wejścia w życie jest długa i już wiadomo, że te środki nie zostaną wydatkowane w całości.  

Radny T. Sarnacki podziękował Pani Skarbnik i Burmistrzowi za znalezienie pieniędzy na wprowadzenie do budżetu 

miasta zadania inwestycyjnego dot. rozbudowy monitoringu miejskiego, o co w ubiegłym roku, we wnioskach  

do projektu budżetu na 2025 r., postulował Klub Radnych „Nasz Piastów – Wspólnota Samorządowa”. 

Radna M. Ziółek przyłączyła się do tych podziękowań. 

Burmistrz Miasta T. Jankowski przedstawił, że ten projekt jest zadaniem dwuletnim. W tym roku przeznaczono  

100 tys. zł na opracowanie dokumentacji tego zadania. W tym zakresie UM współpracuje z piastowskim 

Komisariatem Policji i wstępnie jest przewidzianych na 58 kamer. Ta sieć może być rozszerzana o kolejne kamery 

- podał. 

Radny T. Sarnacki zapytał, czy ta lista miejsc, gdzie zostaną zamontowane kamery, będzie listą zamkniętą,  

czy można zgłaszać do niej swoje propozycje? 

Burmistrz Miasta T. Jankowski  odpowiedział, że przy tym zadaniu inwestycyjnym nie przewiduje konsultacji 

społecznych, dlatego że policja wskazała główne miejsca, gdzie takie kamery powinny się znaleźć, ale to nie 

znaczy, że w przyszłości tych kamer nie można dostawić. 

Przewodniczący RM M. Kubicki dodał, że m.in. chodzi także o konieczność zachowania tzw. ciągłości obserwacji 

szlaków komunikacyjnych.  

Następnie radna M. Ogórek Przewodnicząca Komisji BGiOŚ poinformowała, że 7 członków Komisji BGiOŚ 

pozytywnie zaopiniowało omawiany projekt uchwały, 1 osoba była „przeciw”. 

Wiceprzewodniczący  RM M. Ganiec przedstawił przedmiotowy projekt i zarządził głosowanie nad nim (w składzie 

20 radnych; nieobecna radna: A. Czyż-Pachołek). 

Wszyscy radni, obecni na sali obrad, byli „za” przedmiotowym projektem uchwały. 

Przyjęto – uchwała nr XV/82/2025 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Piastowa na lata 2025-

2041. 

Skarbnik Miasta G. Wójcik omówiła zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2041 (szczegółowo 

opisane w „Objaśnieniach” do przedmiotowego projektu uchwały). 

Radni nie zgłosili uwag i pytań do przedmiotowego projektu uchwały.  

Radna M. Ogórek Przewodnicząca Komisji BGiOŚ poinformowała, że wszyscy członkowie Komisji BGiOŚ 

pozytywnie zaopiniowali omawiany projekt uchwały. 

Wobec powyższego Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec przedstawił przedmiotowy projekt i zarządził głosowanie 

nad nim (w składzie 20 radnych; nieobecna radna A. Czyż-Pachołek). 



8 
 

Wszyscy radni, obecni na sali obrad, byli „za” przedmiotowym projektem uchwały. 

Przyjęto – uchwała nr XV/83/2025 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr LII/359/2022 Rady Miejskiej w Piastowie z dnia 21 czerwca 

2022 r. w sprawie ustalenia regulaminu Targowiska miejskiego w Piastowie. 

P. Kostrzewski Naczelnik WIRiD UM wyjaśnił, że ze względu na błąd, który był w uchwale przyjętej przez radnych 

na poprzedniej sesji, należy poprawić zapis § 1 ust. 1 załącznika do uchwały Nr LII/359/2022 Rady Miejskiej  

w Piastowie z dnia 21 czerwca 2022 r. 

Radna M. Ogórek Przewodnicząca Komisji BGiOŚ podała, że Komisja w dniu wczorajszym również poparła projekt 

uchwały jednogłośnie - 8 osób było „za” jej przyjęciem. 

Wobec powyższego Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec przedstawił przedmiotowy projekt i zarządził głosowanie 

nad nim (w składzie 20 radnych; nieobecna radna A. Czyż-Pachołek). 

Wszyscy radni, obecni na sali obrad, byli „za” przedmiotowym projektem uchwały. 

Przyjęto – uchwała nr XV/84/2025 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny T. Wojewódzki poinformował, że wielu mieszkańców Piastowa zgłasza się z zapytaniem, czy jest jakaś 

propozycja, żeby zagospodarować nieruchomość po byłej łaźni przy ulicy bł. ks. J. Popiełuszki?  

Burmistrz Miasta T. Jankowski odpowiedział, że to jest budynek prywatny i nie możemy wpływać na to, w jakim 

celu będzie wykorzystany przez jego właścicieli.  

Radna M. Ziółek zgłosiła prośbę o odświeżenie pasów na przejściu dla pieszych na rogu ulicy Harcerskiej  

i E. Orzeszkowej, ponieważ są mało widoczne. Następnie radna podziękowała Dyrektorowi SPZOZZ Piastun  

za uruchomienie systemu przypominającego pacjentowi o zaplanowanej wizycie w przychodni. 

Burmistrz Miasta T. Jankowski  dodał,  że przegłosowane przez radnych na tej sesji 80 tys. zł przeznaczonych  

na dotację celową dla SPZOZ „Piastun” w Piastowie na modernizację instalacji elektrycznej, w tym zakup i instalację 

urządzeń i układów do kompensacji energii biernej, może w ciągu 2-3 lat przynieść wymierne korzyści finansowe. 

Przewodniczący RM M. Kubicki ws. skrzyżowania ulic E. Orzeszkowej i Harcerskiej dodał, że kierowcom jadącym 

ul. Harcerską szpaler drzew z lewej strony ogranicza bardzo widoczność. Przekazał ich postulat , żeby przynajmniej 

z pierwszym drzewem, które jest od strony ulicy Harcerskiej po lewej stronie coś zrobić, aby ta widoczność była 

lepsza. 

Radna B. Kalinowska w imieniu mieszkańców i swoim podziękowała za poprawę bezpieczeństwa na przejściach 

dla pieszych na ul. J. Sowińskiego. 

9. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec poinformował, że 25 kwietnia br. o godz. 9.00 w hali sportowej naszego LO 

odbędzie się uroczyste zakończenie roku szkolnego klas maturalnych. 25 kwietnia br. Szkoła Podstawowa nr 4  

w Piastowie im. Bohaterów spod Darnicy też obchodzić będzie swoje święto. Przekazał dalej, że Komendant Policji 

w Piastowie zaprasza mieszkańców oraz władze miasta Piastowa na debatę społeczną, by wspólnie porozmawiać 

o bezpieczeństwie w naszym mieście w dniu 23 maja br. w godz. 15.00-17.00 w sali Rady. Wiceprzewodniczący 

RM przypomniał radnym, że do dnia 30 kwietnia mają obowiązek złożyć przewodniczącemu rady oświadczenie 

majątkowe za 2024 rok, wg stanu na dzień 31 grudnia, w dwóch egzemplarzach wraz z kopią PIT-u za 2024 rok.      

10. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Piastowie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący RM M. Ganiec podziękował radnym za udział  

w obradach. Poinformował, że kolejną sesja odbędzie się 27 maja, a na 17 czerwca zaplanowano sesję  

absolutoryjną, po czym zamknął XV sesję Rady Miejskiej w Piastowie IX kadencji 

 
 
 
Tekst uchwał oraz nagranie XV sesji Rady Miejskiej w Piastowie IX kadencji znajdują się  
w Biuletynie Informacji Publicznej Miasta. 
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Obradom przewodniczył: 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Piastowie  
M. Ganiec   
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:       
Kierownik Biura Rady 
A. Ponder   
           
Wyjaśnienie ewentualnych skrótów użytych w protokole: 
RM – Rada Miejska w Piastowie 
UM – Urząd Miasta 
WGU UM  - Wydział Geodezji i Urbanistyki Urzędu Miejskiego 
WIRiD UM – Wydział Inwestycji, Rozwoju i Drogownictwa Urzędu Miejskiego 
WUM UM – Wydział Utrzymania Miasta Urzędu Miejskiego. 
KBGiOŚ – Komisja Budżetu, Gospodarki i Ochrony Środowiska 
PPUK – Piastowskie Przedsiębiorstwo Usług Komunalnych sp. z o.o. 
MOPS – Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 
PINB – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego 
PAM – Piastowskie Archiwum Miejskie 
SKO – Samorządowe Kolegium Odwoławcze 
GKRPA – Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
PIK - Punkt Interwencji Kryzysowej – Punkt Informacyjno-Konsultacyjny 
MOK – Miejski Ośrodek Kultury 
MZDW – Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich 
MPZP  - miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 
MPWiK  - Miejskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w m.st. Warszawie 
NFOŚiGW - Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
ZRID - Zezwolenie na Realizację Inwestycji Drogowej 
ZIT WOF – Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Warszawskim Obszarze Funkcjonalnym 
KPO – Krajowy Plan Odbudowy 
 

 

 

 

 

 

 


